
 
 

Styrelsemöte 2017-09-25  

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Thomas Brundin, Frida Svensson, Linda Forsman och 
Helena Lyborg. 
 
 

1. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll gicks igenom. 
 
Dispenser P01 – Peter har ringt till förbundet. Den generella dispensen skall komma till oss via post.  
 
Sanktionen inskickad, Patrik har tryckt på för att få den godkänd. När detta är klart kan Husarcupen 
marknadsföras på förbundets sida. 
 
Klubbadmin klart. Meddelande till berörda kommer i närtid. 
 
Utdrag ur brotts-och belastningsregistret – Patrik påminner ledarna. 
 
Sponsorgruppen; Frida ordnat med underskrifter. Veldi Spetskompetens och Orrhaga WaterJet nya 
sponsorer. 
 
PF10 – påminnelse har gått ut via Facebook. Patrik håller i detta på torsdag 28/9. Får vi inga föräldrar 
som ställer upp måste detta lösas inom föreningen på något sätt. 
 
Kioskinstruktion – Frida kommer göra en. Möter upp Johanna Revelj där imorgon tisdag 26/9 runt 
1730. 
 

2. Läget i lagen 
Herrlaget –  Ser positivt ut, de är många i laget. Vi hoppas på en intressant säsong. 

 
P01/02 –  Som det ser ut nu är det en ny spelare från Mariannelund. Svar från Martin Hesselgren 
väntas idag ang om han kan tänka sig vara tränare. Går det att byta dagar för träningarna så att det 
är samma dagar som för herrlaget? Skulle underlätta för Martin. 

 
P03/04/05 –  Deltar i studie i regi av Linköpings universitet gällande idrottsskador. Deltar i Wetter 
cup i Jönköping på lördag. 

 
P06/07 –  På pappret 27 spelare men på träningarna ca 17 stycken.  

 
F01/02 –  I dagsläget 12 spelare, kommer därmed plocka med ett par från -04 laget. Deltar i cup i 
Göteborg i helgen. 

 
F04/05/06 –  Ca 15 spelare, de -04 spelare som gått upp i det äldre laget tränar även med detta lag så 
att de inte utarmas. 

 
PF08/09 –  Positivt. Patrik ska vara med på någon träning framöver. 
 



 
 
 
 

3. Aktivitetsplan 
Aktivitetsplanen gicks igenom. Helena gör smärre ändringar. 
 
Helena kollar med Fredrik Bredberg ange ev skadeutbildning. 
Ledarmöte i dec skall bokas in. 
 
Läggs till på aktivitetsplanen; 

 Kioskschema. 

 Bemanning herrlagets matcher; kiosk, sekretariat och inträde. 
 

4. Cupavgifter för lagen 
Föreningen står för anmälningsavgift för en cup per år samt ersättning för två ledare. Problemet är 
att lagen har fler än två ledare per lag, Patrik anser därför att man ska ge ersättning för upp till 4 
ledare istället. Detta skall i så fall läggas till i budgeten. 
 
Styrelsen godkände förslaget och bestämde att ändra detta denna säsong. 
 

5. Lagkonton 
Patrik vill sätta våra lagkonton redan nu i början på säsongen så att lagen kan disponera pengarna. 

Detta skall i så fall läggas till i budgeten. 

Styrelsen godkände förslaget och bestämde att ändra detta denna säsong. 
 

6. Fastställande av budget 
Styrelsen gjorde smärre förändringar inom ramarna för det årsmötet beslutat och godkände sedan 
nya budgeten. 
 

7. Inköp av ny skrivare 
Ny laserskrivare behöver köpas in. 
 

8. Inköp av 4 sarg-hörn 
Peter kontaktar Annica Fyhr och kollar upp hur mycket vi resp de ska betala. Beroende på kostnaden 
redigeras budgeten. 
 

9. Sargreklam 
Thomas ordnar med detta. Laget.se samt Orrhaga WaterJet ska sitta på en kortsida – väl synligt. 
 

10. Sekretariatsutb – datum 
Genomförs söndag 1/10 kl 1800 för ledarna. Helena skickar kallelse. 
 

11. Nyckelinventering 
Thomas upprättar en lista på vilka som har nyckel till klubblokalen. Hänglåskoden skall också bytas. 
Endast Patrik, Linda och Thomas skall ha koden. 
 

12. Husarcupen – inbjudningar 
Patrik har tittat på lösningar för massutskick av inbjudningar. Apanto erbjuder en lösning för 250 
kr/mån som sedan kan sägas upp efter cupen. 



 
 
 
 
Styrelsen godkände att vi använder den lösningen. 
 
 

13. Kommande utbildningar 
Patrik och Helena informerade kort om kommande utbildningar. Helena tar in anmälningar till dessa 
samt anmäler till SMIF. 
 
Helena ordnar med fika/mat till utbildningarna 8/10 och 14/10, Patrik 4/10 och 26/10. 
 

14. Kiosk 
Patrik och Johanna har gjort inköp till kiosken och leverans har skett. Bra samarbete med EBK så här 
långt. 
 
Kioskschemat utskickat till lagen. 
 

15. Klisterproblem 
Mycket klagomål från ledarna ang. klister på golvet. Förslaget till nästa år att vi tränar två dagar var i 
hallarna så att vi inte blandar klubbarnas träningar. 
 

16. Övriga frågor 
GDPR (nya PUL-lagen) och hur det kommer påverka oss i föreningen. Är vi förberedda och vet vi vad 
det innebär? Linda kollar med Jens Harrysson på Smålands Idrotten ang. vad detta kan innebära för 
oss. 
 
Samsynsmöte – Patrik deltar på möte tisdag 3/10 kl 19, EBK klubblokal. Avser att få ungdomar att 
kunna bedriva fler idrotter längre utan att slippa välja. 
 
Medlemskort – Thomas kollar vidare gällande digitala medlemskort. Kanske via Laget.se? 
 
Matchställ P03/04/05 – två lag nu och dessutom till spelare i olika storlekar. Fler behöver köpas in. 
 
 

17. Nästa möte 
2017-11-06 kl 1800. 
 
 
 
Patrik Revelj   Helena Lyborg  
Ordförande   Sekreterare 
 


